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Abstract (en)
[origin: CN111248810A] The invention relates to a suction device (7) for a household dust collector (2) and a household dust collector (2)
comprising the same. The suction device (7) comprises a motor housing (9) comprisinga support (12); a suction motor (11) disposed in the
motor housing (9) and supported by the support (12); and a pneumatic sealing element (22) comprising a first sealing portion (23) configured to
cooperate hermetically with the motor casing (9) and a second sealing portion (24) configured to cooperate hermetically with the suction motor (11).
The suction device (7) further comprises at least onedamping element (26) interposed between the support (12) and the suction motor (11) and
configured to support the weight of the suction motor (11 ), and at least one damping element (26) is differentfrom the pneumatic sealing element
(22).

Abstract (fr)
Le dispositif d'aspiration (7) comprend un carter de moteur (9) comportant un support (12) ; un moteur d'aspiration (11) disposé dans le carter de
moteur (9) et supporté par le support (12) ; et un élément d'étanchéité aéraulique (22) comportant une première portion d'étanchéité (23) configurée
pour coopérer de manière étanche avec le carter de moteur (9) et une deuxième portion d'étanchéité (24) configurée pour coopérer de manière
étanche avec le moteur d'aspiration (11). Le dispositif d'aspiration (7) comporte en outre au moins un élément d'amortissement (26) interposé entre
le support (12) et le moteur d'aspiration (11) et configuré pour supporter le poids du moteur d'aspiration (11), l'au moins un élément d'amortissement
(26) étant distinct de l'élément d'étanchéité aéraulique (22).
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